

消声室 静音房 隔声室 恒进

产品名称	消声室 静音房 隔声室 恒进
公司名称	重庆恒进消声器有限公司深圳分公司
价格	面议
规格参数	品牌:恒进 型号:HJXSS-001
公司地址	广东 深圳市龙岗区 坪山新区金田路287号联合利群工业园区6栋1楼
联系电话	075582722760 18218365986

产品详情

产品简介

production introduction

消声室（半消声室）是用于机电设备、空气动力设备测试其声学性能的设施设备；可用于营造特别安静的区域及房间，也可以将高强度噪声设备置于消声室（半消声室）内，消除其噪声振动向外辐射（如各类发动机、冲床、锻造机械等），达到消除噪声危害的目的。

anechoic chamber is the facilities, which is used for test the acoustic performance of mechanical, electrical equipment and air power equipment; it can be used to create a special quiet area and room, it also can put the high intensity noise equipment in the in the anechoic chamber (semi anechoic chamber), to eliminate the noise vibration and radiated outward (such as all kinds of engine, punching machine, forging machines, etc.).

我公司生产的消声室技术性能

the performance of the anechoic chamber

半消声室本底噪声 35db(a)；全消声室本底噪声25db(a)。

anechoic ground noise 30db(a)

下限频率：31.5hz。

lower limit frequency: 31.5hz

室内具有良好的通风性能（机械通风）。

good ventilation performance

全消声室可完全断开与外界的刚性接触（减振、隔振）。

it can be disconnect the rigid contact from outside

(vibration, vibration isolation)

隔声量：半消声室40db(a) 全消声室50 db(a)

easy to install and remove

可装置各种照明设备。

it can be planted all kinds of lighting equipment

基本结构

basic structure

可生产制作为组合模块，在室外空地组合安装。

can be made into compound module and installed in the open air area.

可在混泥土及砖墙上安装。

can be installed on the concrete and brick.

如果是全消声室，须增设隔振（弹性）底座及减震器。在隔振底座上安装隔声和吸声模块。在隔（吸）声模块上安装钢龙骨、钢板网，便于人员行走及安装设备。

if it is full anechoic chamber, it should be added flexible base and shock absorber, also installed sound insulation and absorbing module on the base, next installing steel on the sound insulation and absorbing module, and steel net, it is easy for staff to walk and install.

供货方式

offering way

宽度 < 2.5m，高度 < 3m，长度 < 10m，可整体制做出厂。

width<2.5m, height<3m, length<10m and can be manufactured as full-set.

宽度、高度大于以上数值，可制作成模块运到现场，照图组合安装。

if the height and width higher than above data that can be made into modules and sent to be the site, please following the instruction.

本产品的加工定制是是，品牌是恒进，型号是HJXSS-001，截止频率是下限频率：31.5（Hz），主要材料是穿孔镀锌钢板、吸声棉、镀锌钢板、震颤板，易安装是带图纸的拼凑机构，价格是1580元/平方，本底噪声是30dB以下